
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 7. december 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 222
Ministeren bedes oplyse, om der i materialet, herunder notater og bered-
skabspapirer, der blev udarbejdet til brug for den tidligere fødevareministers
besvarelse af FLF alm. del - samrådsspørgsmål AH den 4. juni 2014, besva-
relsen af FLF alm. del - samrådsspørgsmål AM den 27. august 2014 og be-
svarelsen af FLF alm. del - samrådsspørgsmål B den 29. oktober 2014 indgik
materiale, der medtog DTU’s anbefaling, der handlede om vurderinger/initiati-
ver i forhold til avlstoppen og i forhold til MRSA-fri besætninger og MRSA- fri
handelsveje.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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